





## 请为建桥者代祷

- 1. 祈祷上帝差遣他呼召且准备充分 的同工加入建桥者,成为我们儿童 和家庭项目的主任。
- 2. 求主按他荣耀的丰盛为我们的暑期班提供学生,老师,志愿者和经济资源。
- 3. 祈祷主的平安与保护, 使我们的 妈妈英文班,长者艺术班, 健身班 为学生家长开的Tech-Go-Home和以 及面向全社区的公民班不会受到冠 状病毒恐惧感的影响。
- 4. 祷告建桥者的同工刚强壮胆,继续在唐人街做神的见证人和忠心

仆人。

244 Harrison Avenue Boston MA 02111 (In Taitung Village)

Phone: 617-426-1070 Email: info@chinatownaccess.org Website: www.chinatownaccess.org



## **Please Pray for ACCESS**

- 1. Pray for the Lord to send His called and well-prepared faithful co-worker to join ACCESS to be our full-time Director of Children and Family.
- 2. Pray for the Lord to provide students, teachers, volunteers and financial resources to our summer program according to His richness of glory.
- 3. Pray for peace and protection so our mothers ESOL, Art and fitness class for elders and Tech Goes Home and Citizenship program will not be affected by the fear of the coronavirus.
- 4. Pray ACCESS co-workers take courage and continue to be God's witness and servants in Chinatown.

American Chinese Christian Educational and Social Services, Inc.
Empowering families with a holistic Christian approach